
PROTOKÓŁ Nr XXX/12 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 28 stycznia 2013 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy 

2.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3.     Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4.     Sołtysi  

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Uchwalenie budżetu gminy na 2013 rok. 

2.     Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-

2016 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Łubnice na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

4.     Zatwierdzenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na          2013 rok. 

5.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

6.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – zapoznał z uchwałą budżetową 

P. Skiba – ponieważ w budżecie została zaplanowana podwyżka dla administracji  wysokości 

5% netto to brutto będzie już 8 %, prosiłbym o przedyskutowanie tego tematu. Pracownicy 

maja premie, nagrody, socjalne dobrze, że mają prace normowana po 8 godzin i wypłatę 

dostają.  Generalnie nie jestem przeciwny podwyżkom ale lepiej że3by były nagrody bo jak 

damy podwyżki to przez następne lata też będziemy płacić. Jak wejdziemy w kanalizację to 

będziemy musieli brać kredyt a nie płacić podwyżki. Premie dać Pani Heni Rogali, 

kierowcom a przede wszystkim sołtysom. Sołtysi robią wszystko co im kto każe czy to ksiądz 

czy ktoś inny i dużo pracowali przy powodzi. Rolnicy zainwestowali w pekinkę a teraz nie 

ma komu sprzedać a to oni płaca podatki na te podwyżki. 

P. Sekretarz – te 5% to jest brutto nie netto i od 4 lat nie było podwyżki.  Owszem powódź 

była i pracownicy robili niejednokrotnie całą dobę a nie 8 godzin jak mówi Wojtek i nic za to 

nie dostali. Jak wiecie dużo jest inwestycji i to wszystko robi ta garstka ludzi to samo się nie 

zrobi.   

P. Skiba – za powódź pracownicy dostali nagrody a sołtysi nie dostali nic 

P. Bryk – była na komisjach podjęta taka decyzja przegłosowana teraz to nie ma co burzyć 

tego projektu. Budżet musimy uchwalić do końca miesiąca nie ma już na to czasu. Na 



przyszłość wcześniej dyskutować nad projektem budżetu np. w listopadzie, to będziemy mieli 

czas na dyskusję i dopytać się jak nie będziemy czegoś wiedzieć. 

P. Wójt – to ile tych Komisji ma być żeby przedyskutować projekt budżetu 

P. Skiba – gdyby radni dostali materiały wcześniej przed komisją 

P. Polak – chyba jest przepis, że dostajemy materiały na 14 dni przed komisją, przy 

administracji publicznej jest różnica 2 tys. między tym co dostajemy a wydatkami 

P. Skarbnik – jest te 2 tys. na rzeczówce 

P. Wójtowicz – to nie komisje opracowują projekt budżetu tylko Pani Wójt i przedkłada do 15 

listopada do Regionalnej Izby Obrachunkowej do zaopiniowania. Jest w Staszowie Instytut 

Samorządowy są szkolenia ja tam jeżdżę i dużo mi to daje, naprawdę wiele się można 

dowiedzieć polecam to radnym i wtedy nie będzie takich dyskusji. 

P. Walęzak – te uwagi to są na przyszłość, a teraz to było ustalone na komisjach i było 

przegłosowane nad czym my jeszcze dyskutujemy głosujmy 

P. Przew. – było to dyskutowane na komisjach i było przegłosowane ale skoro chcą 

dyskutować to dyskutujmy 

P. Gromny – na ostatnim posiedzeniu obu komisji było też powiedziane, że nie podnosimy 

sobie ani sołtysom, skąd się wziął pomysł podwyżki dla sołtysów. 

P. Przew. – czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę wobec czego przegłosujmy podjęcie 

uchwały budżetowej 

Uchwała Nr XXX/91/13 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łubnice na 2013 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

10 głosów za 

1 głos przeciw 

4 głosy wstrzymujące się 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – zapoznał z treścią uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2013-2016 

Nikt nie wniósł uwag ani pytań 

Uchwała Nr XXX/92/13 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2016 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – zapoznał z treścią uchwały   

Nikt nie wniósł uwag ani pytań 

Uchwała Nr XXX/93/13 

w sprawie podziału gminy Łubnice na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 4 

  

P. Przew. – zapoznał z Gminnym Programem 

P. Bryk – czy faktycznie ten terapeuta przyjeżdża i czy są chętni do rozmów z nim 



P. Przew. – poprosimy Panią Trele to nam wyjaśni 

P. Trela – tak przyjeżdża w każdy 3 poniedziałek miesiąca, nawet dzisiaj jest bo w tamten 

poniedziałek była chora nie mogła przyjechać. Tak są chętni, którzy przychodzą na rozmowę 

z nią. 

Uchwała Nr XXX/94/13 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 5 

  

P. Wójt – w tym czasie odbyły się 2 posiedzenia w Rzędowie, jedno związku i jedno spółki. 

Zaawansowanie prac jest kilkanaście % i nic nie wskazuje na to żeby termin jesienny nie 

został dotrzymany. Na posiedzeniu związku ustalono składkę utrzymano na poziomie 2700 zł. 

Odbyło się spotkanie w Staszowie na temat podatku VAT gdzie uczestniczyłam razem z 

Panią Skarbnik.  

Wpłynęła odpowiedź na interpelację Posła Rusieckiego w sprawie naszej rezolucji dotyczącej 

budowy polderów zalewowych ( w załączeniu). Pan Sekretarz w sprawach różnych poruszy 

sprawę bezdomnych psów a chcę jeszcze wspomnieć, że mamy jedną zaległą uchwałę 

śmieciową 

  

  

Ad. 6 

  

Podanie Pana Witka w sprawie pomocy finansowej – pozytywnie jednogłośnie 

Pismo w sprawie Konkursu „Sołtys Roku” ( w załączeniu ) – informacyjnie do zastanowienia 

się 

P. Sekretarz – w zeszłym roku pracowaliśmy nad regulaminem opieki nad zwierzętami. 

Został opracowany i przesłany do Sanepidu, tam utknął bo nie było umowy na opiekę 

lekarską, umowy ze schroniskiem i umowy z gospodarstwem rolnym. Ustawa mówi, że teki 

regulamin musimy podejmować corocznie do końca  marca. Rok minął i nadal nie mamy 

uchwalonego regulaminu. Skontaktowałem się z sąsiednimi gminami jak rozwiązali ten 

problem, oni podpisali stosowne umowy i podjęli uchwały.   

Teraz moje pytanie co mamy dalej robić? 

P. Przew. – nie mamy w budżecie gminy przeznaczonych środków na ten cel 

Radni zadecydowali żeby nie uchwalać regulaminu ze względu na brak środków. 

P. Wójtowicz – jakie są możliwości gminy odśnieżania chodników 

P. Wójt – jeśli chodzi o chodniki to już wielokrotnie była mowa, że chodniki należą do 

właścicieli posesji 

P. Wójtowicz – ale można nie wykazywać, że odśnieżał chodnik i odśnieżyć przy krajówce 

P. Wójt – nie ma takiej możliwości bo kontrola nam zausterkuje odśnieżanie  chodników. 

P. Dach – jak był Dyrektor Suska to mówiliśmy o tym żeby odśnieżali od chodnika a nie na 

chodnik 

P. Tarnowski – i żeby opuszczali pług jak jadą 

P. Wójt – mówiłam o tym z Dyrektorem i otrzymałam takie wyjaśnienie, że drogi mają 

kolejność odśnieżania jak jedzie do tej z dalszą kategorią odśnieżania to po tej co  już 

odśnieżył i nie będzie jej drugi raz  odśnieżał. Natomiast co do odśnieżania na chodnik nie 

wiem czemu tak robią 



P. Skiba – jak władza gminy ma zamiar rozwiązać sprawę spisywania wody. Rok czasu nie 

była spisywana, międzyczasie była podwyżka i teraz za całość płaca wyższą cenę 

P. Sekretarz – nie jest to tak, że liczy się po nowej cenie bo urządzenie jest takie, że nalicza 

proporcjonalnie 

Pani Witek – żeby częściej chodzili i spisywali 

P. Wójt – była już o tym mowa, że zatrudnimy inkasenta ale cena wody wzrośnie bo to są 

koszty, natomiast każdy może sobie spisać licznik przyjść do gminy i mu się naliczy. 

P. Bryk – chodzi o oczyszczalnie przydomowe, czy nie byłoby możliwości zorganizowania 

spotkania z producentem żeby wytłumaczyć ludziom jak to ma funkcjonować 

P. Wójt – ja nie korzystałam z tego programu ale z tego co mi mówiono, że każdy dostaje 

instrukcję obsługi i ma zgodnie z nią użytkować. Jak coś kupujesz w sklepie to producent nie 

tłumaczy tylko też dostajesz instrukcje obsługi. 

P. Bolon – ci co robią te oczyszczalnie to udzielają instruktażu 

P. Sekretarz – te urządzenia maja kartę pamięci i zapisuje wszystko, jak ktoś wyłancza prąd to 

w ramach gwarancji nie naprawią. 

P. Bolon – jeszcze można dzwonić do Olesia czy do Gminy i się dowiedzieć 

P. Wójt – nie do Urzędu Oleś jest na Stacji Uzdatniania Wody zatrudniony jako konserwator i 

my możemy mu zlecać tylko pracę związane z wodociągiem. Natomiast jeśli chodzi o 

oczyszczalnie to jak dostajemy zgłoszenie o awarii to my zgłaszamy do Wykonawcy a on ma 

podpisaną umowę z Olesiem i to on zleca mu usunięcie awarii. 

P. Bryk – poniekąd rozumie jeśli jest taka możliwość, że Oleś przyjedzie i udzieli wyjaśnień, 

to nie ma potrzeby takie spotkania z producentem 

P. Skiba – mam jeszcze pytanie czy socjalny tym ludziom – rolnikom z grup interwencyjnych 

się nie należy, bo w Połańcu dostali na święta paczki. 

P. Motyl – czy było by możliwe zorganizowanie szkolenia dla watowców  

P. Kowalski – zanotowałem i może przez Izbę Rolnicza zorganizujemy 

P. Witek – co z ta utylizacja eternitu 

P. Wójt – złożyliśmy kartę potrzeb do ochrony środowiska i jest ona pozytywnie 

zaopiniowana, teraz trzeba konkretny wniosek, przetarg i dopiero będzie można działać 

P. Przew. – kiedy to się kończy termin umowy na zmianę studium zagospodarowania, czy nie 

możemy tego jeszcze uchwalać, to jest ważne bo jak ktoś chciałby zalesiać to już trzeba 

działać 

P. Wójt – w zasadzie to już powinno być ale jak wiecie poszło to do uzgodnienia do 39 

instytucji i z 2 są uwagi, jest to w trakcie uzgadniania. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 

Henryka Rogala      Przewodniczący Rady Gminy 

            

         Marian Komasara 

 

 


